



الأنوار للاستثمارات ش.م.ع. Al Anwar Investments SAOG

13 April 2025

13 أبريل ٢٠٢٥

After compliments,

بعد التحية،

Subject: Impact of Import Duty imposed by United States of America (USA) on various countries including Sultanate of Oman.

الموضوع: تأثير رسوم الإستيراد المفروضة من الولايات المتحدة الأمريكية على دول مختلفة بما فيها سلطنة عُمان

Al Anwar Investments SAOG would like to inform Muscat Stock Exchange and its valued stakeholders that the recent import duty imposed by the United States does not currently have a direct impact on the operations, financial performance, or investments of the Company.

تود شركة الأنوار للاستثمارات ش.م.ع. إعلام بورصة مسقط والجهات المعنية الأخرى بأن رسوم الإستيراد المفروضة من الولايات المتحدة مؤخرًا ليس لها حاليًا أي تأثير مباشر على عمليات الشركة أو أداؤها المالي أو إستثماراتها.

We continue to monitor global trade developments and will keep stakeholders informed of any material changes in the future.

سنواصل مراقبة تطورات التجارة العالمية، وسنبقي الجهات المعنية على اطلاع بأي تغييرات جوهرية قد تطرأ في المستقبل.

Regards,

مع تحيات

Khalid Abdullah Al Eisri
Chief Executive Officer



خالد بن عبدالله العيسري
الرئيس التنفيذي